
FLOOR PLANS





Layouts Crafted for Comfort and Space

FLOOR PLANS

Discover a range of thoughtfully designed floor plans to suit your individual needs 
and lifestyle. From studios to exceptional 4 bedroom residences, Flare offers

a space for every discerning individual.
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UNIT TYPE - 1 BEDROOM
BINGHATTI FLARE 01
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TYPE - 03 TYPE - 04

UNIT TYPE - 1 BEDROOM
BINGHATTI FLARE 01



UNIT TYPE - 1 BEDROOM
BINGHATTI FLARE 01
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TYPE - 07

UNIT TYPE - 1 BEDROOM
BINGHATTI FLARE 01

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude 

wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by 

our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. 

Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the 

stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. 

Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or 

partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, 

and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of 

balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition 

walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and 

the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in 

the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, 

unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase 

agreement for the actual size of each specific unit.

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 

2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد 

والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  

المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب 

منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه 

الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة 

الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، 

والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي 

المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا 

مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.
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BINGHATTI FLARE 02
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Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude 

wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by 

our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. 

Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the 

stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. 

Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or 

partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, 

and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of 

balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition 

walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and 

the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in 

the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, 

unit sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase 

agreement for the actual size of each specific unit.

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 

2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد 

والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  

المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب 

منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه 

الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة 

الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، 

والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي 

المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا 

مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.
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A Legacy of
Architectural Artistry

ABOUT THE BRAND

As a distinguished Emirati property brand,
Binghatti has carved a niche for itself by creating

iconic landmarks that redefine the skyline.

The brand’s diverse portfolio caters to a wide spectrum of 
discerning clientele, offering projects that range from

accessible elegance to ultra-high-end luxury. Binghatti’s 
signature design DNA, meticulously woven into each

development, sets it apart on the global stage.

With over 79 projects in the region valued at more than 
AED 50 billion, Binghatti is a leading privately held
developer in the UAE. The company’s impressive

track record, including the successful delivery of 20,000 
units prior to 2024, underscores its dedication to

crafting exceptional living spaces.

Through groundbreaking collaborations with prestigious 
luxury brands such as BUGATTI, Mercedes-Benz, and 

Jacob & Co., Binghatti continues to push boundaries and 
set new benchmarks in the world of branded real estate.





A Blaze Born of
Vision and Soul




